

卫理公会以萨迦守望者 23-29/12/2021

十二月第四个星期的祷告事项

一、 家庭

1. 基督徒家庭

- 愿上帝带领和感动基督徒父母愿意开始家庭祭坛，并赐给他们智慧晓得如何开始家庭祭坛。
- 为着无儿无女的夫妻祷告，愿圣灵引导他们享受当下，不因膝下无儿而耿耿于怀。同时，也祷告上帝赐给他们孩子，使他们能够了解和体会为人父母处境。更求上帝的旨意成就在他们的身上。

2. 基督徒明星

- 愿上帝赐给他们智慧晓得如何经营他们的家庭，使自己能够为主做美好的见证。同时，晓得如何安排预留时间给家人。
- 祈求上帝让他们明白救恩的意义，使他们背起自己的十字架来荣耀上帝。

3. 医生家庭

- 愿上帝赐给医生有智慧安排自己的时间，以致不会忽略陪伴家人的时间。
- 祈求上帝引导医生的家人，使他们能够体恤丈夫、妻子、父亲或母亲是一名医生的因素，而无法常常与他们共享天伦之乐。

二、 教会

1. 感谢主，引导各教会在疫情下，以不同方式来带领信徒们来反思圣诞节的意义。带领非信徒来思考圣诞节意义。
2. 愿上帝教导信徒们如何在疫情之下，活出喜乐的生命来影响周围的人，使非信徒通过我们的生命遇到耶稣。

三、 国家

1. 为砂拉越代祷

- 感恩 12 月 18 日的选举顺利进行。
- 期盼各主要种族都有一个副首席部长或部长。
- 为州政府新内阁祷告，能有适合的人选在适合的岗位上。同时，继续为着种族和谐能够持续下去而祷告，不能视为理所当然。

2. 为着西马水灾祷告，愿上帝怜悯这地。也祈求上帝教导教会要如何在这时刻为主作光作盐。

3. 为着被水灾影响的居民祷告，愿上帝感动更多人参与灾后修建的工作。

四、 世界

1. 为着全球通货膨胀祷告，愿上帝赐给各国政府有智慧，晓得如何减轻通货膨胀带给人民的影响。同时我们也祷告上帝，愿上帝带领人民懂得如何过节约的生活。

2. 为着世界各地的疫情祷告，愿每一个人都愿意负起社会责任，一起遵守作业程序和注射疫苗来减低病毒的传染力。

Issachar Watchmen Methodist 23-29/12/2021

Prayer Items for 4th week of December

I. Family

1.Christian Families

- May God guide Christian parents with willingness to start Family Devotions and bless them with wisdom in doing so.
- Pray for childless couples, may the Holy Spirit help them to enjoy life as it is, and not to be burdened. At the same time, pray that God will bless them with children, so that they can enjoy parenthood and all that it entails. However, we ask more for God's will to shine in their lives.

2.Christian Celebrities

- May God bless them with wisdom to manage their households, to be good witnesses for the Lord. At the same time, fulfil time management for themselves and their families.
- Pray that God urge them after they have received Salvation, they may bear their own Cross to honour and glorify God.

3.Doctors' families

- May God bless Doctors with wisdom to manage their time, so that they do not neglect their families.
- Pray that God would guide Doctors' families, so that they have better understanding of their spouse or their parent who are unable to spend time together because of their profession.

II. Church

1.Thank God, for He is leading the Church to revisit the true meaning of Christmas during the Pandemic. At the same time, thoughts to ponder for non-religious people during this Christmas Season.

2.May God teach Christians to live Joyfully throughout the Pandemic to influence those people around us, so that those non-believers can come to know God through us.

III. Nation

1.Pray for Sarawak

- Offer thanksgiving to God for the smooth running of Sarawak State Election on Dec 18, 2021.
- We hope that all the major ethnic groups would have a Deputy Chief Minister or Minister.
- Pray that the State Government will allocate appropriate candidates to suitable positions. At the same time, continue to pray for harmony among ethnic groups, and not take it for granted.

2.Pray for the flooding in Peninsular Malaysia, may God show Mercy to this land. Pray that God teach the Church how to become Salt and Light of the earth during this time.

3.Pray for the flood victims and pray that God call more volunteer workers to help in rebuilding work.

IV. World

1.Pray for the high Inflation across the globe, that God provide wisdom to all nations, enable their governments to reduce the influence of Inflation on their people. May God also help them to live more economically.

2.Pray for the global Pandemic, and that each and every one has social responsibility and able to keep Social Distancing and be vaccinated to prevent the spread of COVID-19 Virus.

Doa minggu keempat Disember

I. Keluarga

1. keluarga beragama Kristian

- Semoga Tuhan memimpin dan menggerakkan ibu bapa yang beragama Kristian untuk bersedia memulakan mezbah keluarga, dan memberi mereka kebijaksanaan untuk memulakan mezbah keluarga.
- Berdoa untuk pasangan yang tidak mempunyai anak, dan semoga Roh Kudus membimbing mereka untuk menikmati masa ini dan tidak berasa sedih atas tidak mempunyai anak. Dalam masa yang sama, berdoa agar Tuhan mengurniakan zuriat kepada mereka agar mereka dapat memahami dan merasai situasi menjadi ibu bapa. Tetapi moga kehendak Tuhan terlaksana dalam diri mereka.

2. Selebriti yang beragama Kristian

- Semoga Tuhan memberi mereka kebijaksanaan untuk mengetahui cara menguruskan keluarga mereka sendiri supaya mereka dapat menjadi kesaksian yang baik demi Tuhan. Pada masa yang sama, mengetahui cara untuk meluangkan masa bersama keluarga.
- Berdoa agar Tuhan membiarkan mereka memahami erti keselamatan mereka, supaya mereka dapat memikul salib mereka untuk memuliakan Tuhan

3. Keluarga Doktor

- Semoga Tuhan memberi kebijaksanaan kepada doktor untuk mengatur masa agar tidak mengabaikan ahli keluarga mereka
- Berdoa agar Tuhan memberi petunjuk kepada keluarga doktor supaya mereka dapat berempati dengan hakikat bahawa suami, isteri, bapa atau ibu adalah seorang doktor, dan tidak dapat sentiasa berkongsi kebahagiaan dengan mereka selalu.

II. Gereja

1. Bersyukur kepada Tuhan kerana membimbing gereja untuk memimpin para Kristian untuk merenungkan makna Krismas dengan cara yang berbeza semasa pandemik ini. Dan, membawa orang yang tidak percaya untuk memikirkan makna Krismas.

2. Semoga Tuhan mengajar para Kristian cara menjalani kehidupan yang gembira dalam keadaan pandemik untuk mempengaruhi orang di sekeliling mereka, supaya orang yang tidak percaya akan bertemu Yesus dalam kehidupan kita.

III. Negara

1. Syafaat Sarawak

- Bersyukur atas pilihan raya pada 18 Disember dapat berjalan dengan lancar.
- Berharap semua kaum utama akan mempunyai timbalan ketua menteri masing-masing
- Doakan kerajaan negeri dapat mengatitkan calon yang sesuai untuk jawatan yang sesuai. Pada masa yang sama, teruskan berdoa agar keharmonian kaum dapat diteruskan dan tidak dipandang remeh.

2. Berdoa untuk keadaan banjir di semenanjung Malaysia, semoga Tuhan merahmati bumi ini. Berdoa agar Tuhan mengajar gereja cara untuk menjadi terang dan garam bagi Tuhan pada masa ini.

3. Doakan penduduk yang dilanda banjir, semoga Tuhan menggerakkan lebih ramai orang untuk turut serta dalam kerja-kerja pembinaan selepas bencana.

IV. Dunia

1. Berdoa untuk inflasi global, semoga Tuhan memberi kebijaksanaan kepada kerajaan semua negara mengetahui cara menyelesaikan kesan daripada inflasi kepada rakyat. Dalam masa yang sama, kita berdoa kepada Tuhan agar Tuhan memimpin rakyat tahu cara hidup secara berjimat cermat.

2. Berdoa untuk pandemik di seluruh dunia, dan berharap setiap orang bersedia untuk memikul tanggungjawab sosial, mematuhi prosedur operasi dan menerima vaksin bersama-sama untuk mengurangkan kuasa berjangkit virus.